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Z jasnejšim pogledom v
prihodnost

Predsednik Zveze komuni-
stov Jugoslavije tovariš Tito
je svoj referat sklenil z bese-
dami:

»Zato z vedrino in optimi-
zmom gledamo v jutrišnji
dan. Prepričan sem, da bomo
po tem kongresu še z ja-
snejšim pogledom v priho-
dnost in še s hitrejšim kora-
kom stopili v nove akcije za
socializem in človekovo
srečo.«

Sledila sta spontan aplavz
in pesem tisočev delegatov
kongresa.

Delegati občinske kon-
ference ZKS Ljubljana Cen-
ter so nam po vrnitvi takole
pripovedovali o kongresnem
vzdušju:

»Ljubezen do tovariša Tita,
izraz hvaležngsti in spoštova-
nja, je bilo čutiti na vsakem
koraku. Vse je bilo tako spon-
tano, prisrčno, iskreno. Sam
kongres in Titov referat sta bi-
la enkratno doživetje, ki ga je
težko opisati z besesami, to
občutje še najbolj zadenemo z
,Mi smo Titovi, Tito je naš!'
Ko vidiš njegov delovni polet,
te prevzame spoznanje, da
moramo dogovorjene akcije
uresničevati brez omahova-
nja. Kongresno delo je oz-
načevalo tovariško vzdušje,
sodelovanje z delegati iz Slo-
venije in drugih republik.
Pozdravi, pogovori so stekli,
ne da bi se prej poznali, leta so
bila nepomembna, bili smo
vsi kot eno.«

S podobnimi besedami, a z
enako vsebino, nam je od-

govoril vsakdo iz delegacije
komunistov Centra: Andreja
Artač-Ilgo, Vinko Kambič,
Slavko Korbar, Niko Pogačar,
Antonija Setnikar, Vlado
Smrekar, Slobodan Studen,
Suzana Šoster, Franc Završ-
nik in Mira Zupan.

Z akcijo proti
slabostim

Pogovorili smo se z nekate-
rimi delegati o vprašaniih, ki

so na kongresu še posebej pri-
tegnila njihovo pozornost.

Niko Pogačar, sodnik
Vrhovnega sodišča SRS,
predsednik zbora krajevnih
skupnosti občinske skup-
ščine Center:

»Še posebej so me priteg-
nile razprave o delegatskem
sistemu in njegovem funkcio-
niranju v praksi ter vlogi sub-
jektivnih socialističnih sil pri
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